
Geachte leden van de commissie,

Ik woon samen met mijn vrouw en zoontje van 7 maanden oud in Amsterdam Noord en wij 
maken ons zorgen. Grote zorgen. Op een steenworp afstand van woningen is de gemeente 
Amsterdam van plan om windmolens te plaatsen. Dit is mogelijk gemaakt doordat de 
provincie haar norm van 600 meter heeft laten varen voor de plannen van de gemeente 
Amsterdam. Nu ligt er het voorstel om de norm van 600 meter in zijn geheel voor de 
provincie terug te brengen naar 350 meter.
Graag wil ik u het volgende vragen: Neem het raadsadres dat aan de gemeenteraad van 
Amsterdam is gestuurd serieus. Schaf de 600 meter norm niet af maar dring aan op 
aanvullend onderzoek naar de gezondheidseffecten. Ik verwijs u dan ook graag naar diverse 
voorbeelden in de media van overlast en gezondheidsschade door windmolens binnen 
Nederland (kijkt u eens de aflevering van de Hofbar terug van 31 maart jl.) 
Realiseert u zich dat bij enige twijfel over de mogelijke negatieve invloed op de 
volksgezondheid er aanvullend onderzoek moet plaatsvinden vóór volgende besluitvorming. 
Niet achteraf! In het bijzonder zou ik uw aandacht willen vragen voor de onderzoeksresultaten 
uit eerdere wetenschappelijke studies waarbij voor kleinere windmolens al gezondheidsschade 
werd geconstateerd voor afstanden binnen 500 meter. In de provincie gaat het om nota bene 
grotere molens en kleinere afstanden.

Hartelijk dank voor uw aandacht, ook namens de gezondheid van mijn gezin,


